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В данной статье рассмотрены проблемы правового регулирования процесса собирания доказательств по уголовным делам в 
рамках взаимной правовой помощи. На основе системного анализа международно-правовых актов и национального законодательства 
формулируется вывод о рассогласованности правовых норм, регламентирующих собирание доказательств за пределами территории РФ, 
в отдельных случаях — их недостаточности, что негативно сказывается на качестве и оперативности предварительного расследования. 
Вносятся предложения по устранению рассогласованности правовых норм. 
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This article deals with the problems of legal regulation of the process of collecting evidence in criminal cases within the framework of mutual 
legal assistance, based on a systematic analysis of international legal acts and legislation, a conclusion is made about the inconsistency of legal 
norms regulating the collection of evidence outside the territory of the Russian Federation. In some cases, they are insuffi cient, which negatively af-
fects the quality and effi ciency of the preliminary investigation. Suggestions are made to eliminate inconsistencies in legal norms.
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